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a Csobánkai Értékőrző és Községszépítő Egyesület 

2022. október 25-én 

megtartott rendkívüli közgyűléséről. 

 

 

Jelen vannak: Mellékelt jelenléti ív szerint. 

 

Benke Tamásné elnök a rendkívüli közgyűlést megnyitja. Megállapítja, hogy a 
rendkívüli közgyűlés 18 fővel határozatképes, a rendkívüli közgyűlést 
megnyitja. 

 

Javasolja, hogy a meghívóban szereplő napirendet fogadja el a közgyűlés. 

 

A jelenlévők a meghívóban szereplő napirendet 18 egyhangú igen szavazattal 
elfogadták, és az alábbi témákat tűzték napirendre: 

1.) Új elnökségi  tag választása 

 
Benke Tamásné elnök tájékoztatja a jelenlévőket, hogy dr. Barócsi Zoltán és 
Dr.Barócsiné Pászti Nóra 2024.október 1-el  kilépett az Egyesületből. Emiatt az 
érvényben lévő alapító okirat értelmében új elnökségi tagot kell választanunk.  
 
Baranyai Mária tagot javasolja új vezetőségi tagnak. Régebb óta tagja az 
egyesületnek, eddig is nagyon sokat segített főleg a pályázat-figyelésben és a 
pályázatok megírásában.  
 
Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  



16 igen szavazattal,1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett a javaslatot a tagság 
elfogadta. 
1/2022.(X.25.)CSÉKE határozat 
A Csobánkai Értékőrző és Községszépítő Egyesület Baranyai Máriát választotta 
meg új elnökségi  tagnak. 
 
Baranyai Mária megköszöni a bizalmat. 
 
Napirenden kívül: 
 
Benke Tamásné elnök elmondja, hogy sajnos nagyon inaktívak a tagok. Most is 
a 30 főből 18-an vannak jelen.  
A születésnapi előkészületek miatt összehívott beszélgetésre  is csak7-en jöttek 
el. 
Ez nagyon sajnálatos.  
Lehetséges, hogy mi nem mozgósítunk eléggé, bár értesítést mindig küldünk 
mindenkinek.  
 
Csobánkán nagyon sok minden van. Felvetődött korábban, hogy fel kellene 
kutatni a Csobánkán lévő nevezetes házakat. 
Voltunk egy utca rendezvényen  a Múzsa utcában. Lakik ott egy házaspár, és 
kiderült, hogy a férfi festőművész. Jó lenne összeszedni, hogy hány olyan ember 
lakik a faluban akik valamilyen irodalmi, művészeti tevékenységet folytatnak.  
Azért kellene, hogy a tagság végezze ezt a gyűjtést, mert jobban a faluban éltek, 
és ne csak a vezetőség dolgozzon.  
Naptáncfesztivált nem fogunk tudni csinálni, feltehetően. De például, ha 
sikerülne pénzt szerezni, jó lenne feleleveníteni a Gyermekszínházat.  
 
Ügyeletre térve 
Nagyon, nagyon szívügyünk a Helytörténeti Gyűjtemény.  
30-an vagyunk. Korábban ragaszkodtunk ahhoz, hogy csak CSÉKE tagok 
ügyelhetnek. Most már eljutottunk oda, hogy ha az egyik ügyelő CSÉKE tag, 
már az is jó.  
Ha olyan jelentkezik, akinek nincs kulcsa, akkor a vezetőségi tagok közül jön 
valaki, aki nyit és zár. 
 



A legközelebbi konkrét esemény az Adventi ünnepség. Szeretném, ha nem csak 
a vezetőség venne részt ezen. 
 
Ugyan ez vonatkozik a községi ünnepekre is. Március 15, augusztus 20. október 
6 és 23.  
 
Tervezzük, hogy közösen menjünk el a Skanzenba, tapasztalatszerzésre.  
Tervezzük, hogy elmegyünk Nagybörzsönybe, szintén tapasztalatcserére. 
Szeretném, ha minél nagyobb létszámban vennénk részt a rendezvényeken. 
 
Bányaügyben bejelentettük az ügyféljogi kérelmünket. Megérkezett a válasz. 
Elfogadták.  
 
Szlávnics László a Helytörténeti könnyebb áttekinthetősége érdekében készíteni 
kell egy leírást a múzeumban található dolgokról, és  számítógépes quarkóddal 
bármikor olvasható mindenki számára. 
Pl. egy női vagy férfi viselet, amit el lehetne látni kóddal. A fiatalokat jobban meg 
lehetne találni.  
A hosszabb szövegeket nehéz is megjeleníteni nyomtatott formában.  
Ezt én szívesen megcsinálom. 
 
Benke Tamásné nagyon örül az ötletnek.  
 
Lengyel Ferencné javasolja, hogy a nemzetiségi önkormányzatok vezetőit hívjuk 
össze, hogy ebben legyenek segítségünkre.  
 
Holtságné Csipán Ágnes elmondja, hogy nagyon sok írott anyag van a kiállított 
tárgyakról. Ebben nagyon szívesen segítek.  
 
Szlávnits László: érdemes lenne a helytörténeti kiírást felújítani. –Vagy 
műanyagból készült kész betűkből ki lehetne rakni.  
 
Benke Tamásné elmondja, hogy az ajtó mellett ki van téve 4 telefonszán, amelyik 
közül valamelyik biztosan elérhető. Ha csoport szeretne jönni, meg lehet beszélni.  
Belépődíj nincs meghatározva, van egy ládánk, ahová lehet támogatást adni.  
 



Több kérdés, hozzászólás nem volt. Benke Tamásné elnök a rendkívüli 
közgyűlést berekeszti. 
 
 

K.M.F. 
 
 

Liptákné Szandi Ágnes                                             Benke Tamásné 
                 jkv. vezető                                                                     elnök 
 

 
 
 

 
 
 


